
Protokoll
Styrelsemöte #3

Datum: Måndag 20 Februari 2023

Tid: 17:30-19:30

Plats: Hus75

Närvarande

Naixuan Pei
Norah Hashem
Mert Uzel
Ellinor Drakenward
Philip Lahdo

Ella Belusa
Edvin Monemi
Salina Sebghati
Daniel Sortebech

Malin Granbom Koski
(I3)
Maren Gerdes (I3)
Sara Kashash (D2)

Formalia

F1 Mötets öppnande
Ordförande Naixuan Pei öppnade mötet kl 17:57

F2 Mötets behöriga utlysande
Styrelsen beslutade:
att anse dagens möte behörigt utlyst.

F3 Val av mötets ordförande
Styrelsen beslutade:
att välja Naixuan Pei till mötesordförande.

F4 Val av mötets sekreterare
Styrelsen beslutade:
att välja Mert Uzel till mötessekreterare.

F5 Val av justeringsperson
Styrelsen beslutade:
att välja Salina Sebghati och Daniel Sortebech till justeringspersoner.

F6 Anmälda förhinder
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Det noterades att Ella Belusa hade anmält förhinder

F7 Anmälda adjungeringar
Styrelsen beslutade:
att adjungera Sara Kashash, Malin Granbom Koski och Maren Gerdes
till dagens möte.

F8 Fastställande av dagordning
Styrelsen beslutade:
att fastställa dagordningen utan förändringar.

F9 Föregående protokoll
Styrelsen beslutade:
att lägga protokoll från styrelsemöte #2 2023 till handlingarna.

Informationsärenden

I1 Check-in
  Check-in på LS-arbete, belastning och vad som har gjorts sedan sist.
Föredragande: Styrelsen.

- Styrelseledamöterna mår bra men har alla mycket på gång med VFU,
jobb och övriga arbetsuppgifter både inom och utanför läkarsektionen.

I2 Ordförande informerar
Föredragande: Naixuan Pei

- Genomgång av inkommande e-post:
- Missnöje med kursadministration på NKS. Studenter i termin 5 och 6

(Klinisk medicin, inriktning medicin) upplever bristande information om
kontakt till kursledningen/kursadministrationen efter personalbyte.
Dessa studenter har kontaktat studentrepresentant i TK3 som i sin tur
kontaktat styrelsen. Detta har nu tagits upp i temakollegium 3.TK3 är
medveten om detta och bedriver ett förbättringsarbete. LS följer upp
effekten av detta senare under terminen.

- En arbetsgrupp för renoveringen av aulan har bildats och LS har blivit
erbjudna plats i arbetsgruppen. Mert är redan med i gruppen i
egenskap av ledamot i föreningsstyrelsen.
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- Unga Forskare har kontaktat MF för hjälp med att bilda en
projektgrupp för sin utställning i år.

- Presidiet för Medicinska Föreningen önskar boka ett uppstartsmöte
med presidiet för Läkarsektionen för att diskutera förenings- och
sektionsarbete, samt hur föreningen centralt kan vara behjälplig för LS.
Naixuan, Norah och Mert deltar på ett avstämningsmöte vecka 9.

- Bokning av Gasquen samt presentation av SuperHA. Mejl angående
bokning och matservering i LÄSK. Information gällande SuperHA som
planeras närvara på LÄSK-event den 1/4 ingick därmed. En SuperHA
är en senior HA som stöttar ordinarie HA (husansvarig)för eventet.

- Maria Eriksson från Svenskt Näringsliv som arbetar med projektet
Äntligen 18 söker 2-3 läkarstudenter som vill ställa upp för intervju.
Projektet syftar till att ge tips och inspiration för gymnasieelever inför
framtida val.  Salina och Mert uttrycker intresse för projektet.

- Ordförande och Vice-ordförande för Programutskottet har skickat ut
ett mail och önskar samarbeta med sektionen. Detta vidarebefordras
till utskotten.

- Mert har kontakt läkarsektionen i egenskap av föreningsmedlem, och
önskat frågor, idéer och synpunkter inför framtida möten med
studiesociala rådet. Sektionen kontaktar Mert ifall det finns frågor från
läkarsektionen. Vidarebefordras även till utskotten.

- Ordföranderådet. På senaste mötet representerades LS av Ellinor och Naixuan.
Biljettförsäljning, protokollförande, stadgar och andra praktikaliteter diskuterades
på mötet.

- Senaste avstämning med programledningen: Positiv återkoppling på deltagande i
sektionsmöte #1 från programledningen. Slutligen diskuterades övergången
mellan det 5,5- och 6-åriga läkarprogrammet, samt hur det ser ut för studenter på
det 5,5-åriga läkarprogrammet som önskar fortsätter sina studier på det 6-åriga
läkarprogrammet. Sammanfattningsvis är läget som följande:

- Studenter som har och endast har avklarat termin 1-4 på det
5,5-åriga läkarprogrammet på KI får i nuläget tillgodoräkna
detta i det 6-åriga läkarprogrammet, och börja termin 4 på det
6-åriga läkarprogrammet, dvs gå tillbaka en termin. Detta skulle
så småningom leda till examen i det 6-åriga läkarprogrammet
för vederbörande.
Studenterna som har läst fler än 4 terminer på det 5,5-åriga
läkarprogrammet kan endast få examen i det 5,5-åriga
läkarprogrammet, även om de skulle följa kurser som ges i det
6-åriga läkarprogrammet pga uppehåll.
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- Utöver det så återfinns problematik då sista tillfälle att ta
examen i det 5,5-åriga läkarprogrammet är VT2029 enligt
regeringsbeslut. Studenter som planerar detta rekomenderas att
kontakta SYV för mer info.

I3 Info från LINK
Studentrepresentanterna från LINK önskar diskutera läget i LINK-gruppen och
tillvägagångssätt för att hantera problematik i gruppen.
Föredragande: Malin Granbom Koski och Maren Gerdes.

- Studentrepresentanterna i LINK-gruppen har tidigare arbetat med en extensiv
revidering av meritlistan och arbetar nu med ytterligare uppdateringar. Övriga
ledamöter i LINK-kommittén har därtill föreslagit några olika
tillvägagångssätt.

- Eventuell borttagning av “internationell prägel” från meritlistan har tidigare
tagits upp inom LINK, och även diskuterats på sektionsmöten, där man
möttes av extensiva, blandade åsikter. Studentrepresentanter i LINK tycker
nu att det är svårt att gå vidare i frågan.

- Utöver detta planeras det samtidigt ett förenklingsarbete av meritlistan. Detta
är för att göra kriterierna enklare att tolka, mer rättvis och inkluderande.

- Ambivalens kring om meritlistan ska behållas eller tas bort helt. Detta är då
listan uppfattas som komplicerad, orättvis, och otydlig.

- Studentrepresentanterna önskar att styrelsen tar detta vidare då de upplever
att det känns som det nuvarande arbetet överstiger representanternas
arbetsuppgifter.

Diskussionsärenden

D1 Rapportläge
Styrelsemedlemmarna berättar vad som har gjorts sedan senaste mötet, och
vad som planeras att göras framöver.
Föredragande: Styrelsen.

- Norah
- Arbetar med några mindre uppgifter.

- Ellinor
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- Arbetar med sektionens ekonomi och meddelar att det kommer
förtydligas och bli lättare senare under terminen. Arbetar även med
introt i ekonomiska frågor.

- Edvin
- AMEE:

- Edvin kikar på biljettköp inför AMEE och informerar
styrelseledamöterna att kika på vad de behöver inför resan.

- OMSIS:
- Flera av frågorna som önskades av sektionen har redan

diskuterats nyligen i OMSiS. Till nästa OMSiS tar Edvin med sig
dessa frågor:

- En fråga gällande TBL och feedback för professionell
utveckling kommer att föras till OMSiS.

- En fråga gällande anatomikunskaper vid kirurgterminen
kommer presenteras på OMSiS då studenter som ska
börja på kirurgterminen anses ofta ha bristande
anatomikunskaper.

- Salina
- Uppdaterade dokument.
- Hemsidan har uppdaterats, och innehåller nu relevant information om

kollegier, kommitteer och arbetsgrupper.
- Daniel

- Inventeringen är klar och utlysning sker vid nästa sektionsmöte.
- Daniel och Ella jobbar vidare med svar från inventeringen samt

förberedelser inför vårens utlysning av studentrepresentanter.
- Philip

- Mottagningsaktiviteterna är över och nästa event, sjukhuskvällen
planeras preliminärt att ske 21/4.

D2 Besök från Utbildningsrådets ordförande.
Föredragande: Sara Kashash

- Ordförande för utbildningsrådet 2023 Sara Kashash presenterar sig och
arbete i utbildningsrådet för styrelsen. Aktuella frågor i rådet diskuteras.

- Utbildningsrådet önskar att utlysning av centrala studentrepresentantsposter
även går ut via läkarsektionens sociala medier, vilket styrelsen ställer sig
positivt till.

- Nästa vecka 28/2 möte. Diskussion av punkter, utlysning av poster. Läggs ut
på LS sociala medier.
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- En representant för läkarsektionen önskas även delta på utbildningsrådets
möten. Då flera i styrelsen är med i utbildningsrådet rekommenderas att
LS-representanten inte är en av dessa. Styrelsen beslutar om detta vid ett
senare tillfälle. Naixuan deltar i närmaste mötet om ett sådant beslut inte
hinner fattas innan.

D3 Genomgång av Aktivitetsplan 2023.
Styrelsen beslutade:
att bordslägga punkt D3 till nästa möte.

D4 Rapport från arbetsgruppen Pedagogiskt AT
Arbetsgruppen uppdaterar Styrelsen om vad som händer inom arbetsgruppen.
Föredragande: Naixuan och Daniel

- Daniel presenterar arbetsgruppens möte med Josefin.
- I nuläget planeras kontakt med styrgruppen för pedagogiskt AT.
- Projektarbetet i tjänsten kan påverka och förbättra lärande för studenter i

utbildning.
- Mail till styrgruppen för Ped AT ska skickas. Utkast gjord av Ida som

uttrycker LS intresse för projektet.
- Naixuan kontakt med programledingen som har visat intresse för

projektet.
- PN och inom ledningen diskuteras för att erbjuda projekt för PedAT.

- Svårt att hitta 6 mån projekt som fungerar bra.
- Allmänt svårt att organisera pedAT

- Steg ett är att visa intresse.
- Steg två, delta på  utbildningsdag för nya kullen, Josefin ska kanske

komma på sektionsmöte.
- Arbetsgruppen bestående av Daniel och Mert kommer att löpande uppdatera

styrelsen om sitt arbete.

D5 Elitidrottande och förtur till sjukhusplacering.
Föredragande: Naixuan Pei

- En student har kontaktat styrelsen och uttryckt oro för att inte kunna
kombinera sitt elitidrottande med placering på vissa sjukhus. Vederbörande
önskar hjälp gällande förtursregler.

- Programledningen har uttryckt att det är svårt att ge förtur i dessa fall då det
lätt kan problematiseras vad som räknas som idrottande på “elitnivå”.
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- En känsla av orättvisa kan lätt uppstå ifall det beviljas då vissa aktiviteter
prioriteras över andra.

- Styrelsen anser inte att förtur för elitidrottande är möjligt att bedriva på ett
rättvist och tydligt sätt och förmedlar detta till studenten.

D6 Revidering av reglemente

Arbetsgruppen för revideringen av reglementet har skrivit färdigt ett utkast
som styrelsen måste besluta om det ska offentliggöras för utskotten och
föreningsstyrelsen.
Föredragande: Mert Uzel

- Ett förslag för revidering av läkarsektionens reglemente presenteras för
styrelsen. Detta förslag uppdaterar reglementet för att reflektera det
nuvarande arbetssättet för läkarsektionen.

- Utöver det återfinns punkter gällande årsmötet och val av
utskottsordföranden.

- Styrelsen diskuterar problematiken med att välja in
utskottsordföranden på årsmötetl då det riskerar att välja in en
ordförande för ett utskott som inte resten av utskottet anser är bäst
lämpad. Styrelsen tar bort detta koncept  från förslaget för närvarande,
men är öppen för eventuell vidare uppföljning och nya överväganden.

D7 Inspirationskväll för examensarbetet och idéer för tacksittning.
Philip presenterar inspirationskvällen och diskuterar ideer för tacksittning med
styrelsen.
Föredragande: Philip Lahdo

- En tacksittning för studentrepresentanter ska planeras. För detta diskuterar
styrelsen olika tillvägagångssätt.

- En sittning med övernattning på Solvik planeras, men detta kan
komma att bekosta studentrepresentanterna. Det ställs frågan om
intresset för tacksittningen är tillräckligt stor för att detta ska vara
aktuellt. Gemensam transport till Solvik kan bli aktuell.

- En lösning som diskuteras är att hyra bussar som sittningsgästerna
betalar själva för.

- För tacksittningen kan högst 10 000 kr användas.
- Inspirationskväll för examensarbetet var en event som anordnades under

2022. Är Styrelsen intresserade av att fortsätta med kvällen och i sådant fall
hur ska det eventet se ut.
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- Utvärderingen från kvällen var något otydlig. Generellt positiv
återkoppling från deltagande studenter. Allmän information angående
examensarbetet saknades.

- Studenter önskar en tydligare bild av vad examensarbetet innebär, och
vilka typer av arbete man kan skriva.

- Eventet planeras till senare på terminen. Styrelsen återkommer med
detaljplan.

D8 Behörighetskrav för nya läkarprogrammet.
Diskussion om rimlighet i behörighetskraven och antal examinationstillfällen i
det 6-åriga
Föredragande: Naixuan Pei

- På det 6-årigaläkarprogrammet har kraven upplevts som något hårdare än på
det 5,5-åriga läkarprogrammet. Detta gäller framför allt för de tidigare
terminerna.

- Programmet har tidigare gett undantag för ett antal studenter att gå vidare i
utbildningen trots eftersläpande studiemål, men i efterhand utvärderar detta
som inte helt optimalt. Detta pga risken att vederbörande aldrig hinner ikapp.

- Å andra sidan finns åsikter om att behörighetskraven på det 6-åriga
läkarprogrammet känns rimliga, och att andelen studenter som får godkänt
under examinationer är ungefär de samma som tidigare på det 5,5-åriga
läkarprogrammet.

- Samtidigt bekräftas att det är extra utmanande för studenter i den första
klassen på det 6-åriga läkarprogrammet pga otydligheter och bristfälligheter i
lärandemål, undervisning och bedömning. Styrelsen påtalar risk att dessa blir
återkommande faktorer som påverkar klassens resultat även framgent.

D9 Agenda sektionsmöte
Styrelsen diskuterar punkter att ta upp på nästa sektionsmöte.
Föredragande: Naixuan Pei.

- Inför nästa sektionsmöte diskuterar styrelsen vad för punkter som ska
diskuteras.

- Sektionen planeras informeras om senaste OMSiS mötet
- Mert och Naixuan kommer presentera förslaget till ett nytt reglemente.
- En diskussionspunkt om spärrning och stigmatisering av

underkännandet.
- Hur introt kan stöttas av sektionen.
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Nästa möten

- Styrelsemöte 6/3 kl 17:30-20:30
- Sektionsmöte 9/3 kl 17:30-19:30

Mötets avslutande

Mötesordförande Naixuan Pei avslutade mötet kl. 20:31.

Vid protokollet

______________________________

Mert Uzel, mötessekreterare

Justeras

______________________________

Naixuan Pei, mötesordförande

_______________________________

Salina Sebghati, justerare

_______________________________

Daniel Sortebech, justerare
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